
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 9. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om ændring af lov om psykologer m.v. (Udvidelse af antallet af medlemmer
i Psykolognævnet).
Af social- og ældreministeren (Astrid Krag)

Spørgsmål 11
I bemærkningerne til lovforslaget bliver det nævnt, at det har vist sig vanskeligt for Psy-
kolognævnet fuldt ud at kunne planlægge det nødvendige antal møder for at nedbringe
antallet af verserende sager. I 2020 var der oprindeligt planlagt op til 15 møder, men der
kunne alene afholdes 11 møder. Kan ministeren oplyse årsagerne til, at det har vist sig
vanskeligt at planlægge det nødvendige antal møder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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